

جدول أعمال الجمعية العامة العادية الأربعون
Meeting agenda for the 40th AGM

| (Items for voting) | (البند الذي سيتم التصويت عليه) |
|--|---|
| <p>1. Viewing and discussing the Board of Directors report for the fiscal year ending on 31/12/2024</p> <p>2. Viewing and discussing the financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2024</p> <p>3. Voting on the auditor's report for the fiscal year ending on 31/12/2024 after discussion.</p> <p>4. Voting on appointing the auditor for the company from the selected candidates based on the Audit Committee's recommendation. The appointed auditor shall examine, review, and audit the (second and third) quarters and annual financial statements of the fiscal year 2025, and the first quarter of the fiscal year 2026 In addition to, the determination of the auditor's fees.</p> | <p>1- الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة للعام المالي المنتهي في 2024/12/31 م ومناقشته.</p> <p>2- الاطلاع على القوائم المالية للعام المالي المنتهي في 2024/12/31 م ومناقشتها.</p> <p>3- التصويت على تقرير مراجع حسابات الشركة عن العام المالي المنتهي في 2024/12/31 م بعد مناقشته.</p> <p>4- التصويت على تعيين مراجع حسابات الشركة من بين المرشحين بناءً على توصية لجنة المراجعة؛ وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي 2025 م، والربع الأول من العام المالي 2026 م، وتحديد أتعابه.</p> |